
 
PROTOKÓŁ 

XXXIX sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 30 grudnia 2021 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

Lp. nazwisko imię status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 10.50 w trybie zdalnym. 

W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Przewodniczący Rady 

Gminy Bieliny – Józef Gawęcki, Wójt Gminy Bieliny – Sławomir Kopacz, Skarbnik 

Gminy Bieliny – Emilia Bąk, Sekretarz Gminy Bieliny – Jadwiga Wójcik, radny gminy 

Bieliny – Henryk Durlej. Pozostali radni uczestniczyli w posiedzeniu za pomocą zdalnych 

środków komunikacji.  

Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i stwierdził quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 

sesjami 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/294/21 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2043 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/295/21 w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Bieliny na 2022 rok 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/296/21 w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XI/90/19  Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego  na rozbudowę drogi 

powiatowej nr 0322T Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/297/21 w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXII/244/21  Rady Gminy Bieliny z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na Przebudowę drogi 

powiatowej nr 0337T Makoszyn-Widełki- Nowa Huta od km 0+000 do km 

2+175 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/298/21 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/299/21 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Bieliny na 2021 rok 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/300/21 w sprawie ustalenia dopłat 

z budżetu gminy do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Bieliny 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/301/21 w sprawie utworzenia linii 

komunikacyjnych i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej  



12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/302/21 w sprawie reasumpcji 

uchwały Nr XXXII/245/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bieliny w roku szkolnym 2021/2022 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/303/21 w sprawie wyrażenia zgody 

na przystąpienie Gminy Bieliny do Świętokrzyskiego Klastra Wodorowego im. 

Braci Łaszczyńskich 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/304/21 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Bieliny na 2021 rok  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/305/21 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

dla Gminy Bieliny na 2022 rok  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/306/21 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok 

17. Pytania/Odpowiedzi 

18. Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 



3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. Porządek obrad  został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 

głosami „za”.  

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/2021 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 
29 listopada 2021 roku 

Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/2021 z dnia 29 listopada 2021 roku. Nikt nie wniósł 

uwag do sporządzonego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołu Nr XXXVII/2021 z dnia 29 listopada 2021 roku. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/2021 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 
2021 roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego. Protokół Nr XXXVII/2021 z dnia 29 listopada 2021 roku  został w 

głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

4. Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/2021 z dnia 6 grudnia 2021 roku 

Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/2021 z dnia 6 grudnia 2021 roku. Nikt nie wniósł 

uwag do sporządzonego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołu Nr XXXVIII/2021 z dnia 6 grudnia 2021 roku. 

 

 



głosowanie Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/2021 z dnia 6 grudnia 2021 roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

    



Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego. Protokół Nr XXXVIII/2021 z dnia 6 grudnia 2021 roku  został w 

głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

5.Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
pomiędzy sesjami. 

Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny powitał zebranych i przedstawił działania 

podejmowane od ostatniej sesji tj. od  6 grudnia 2021 roku: 

 

7 grudnia – odbyło się  spotkanie z  dyrektorami szkół. Omawialiśmy kwestie związane 

z funkcjonowaniem szkół, z sytuacją związaną z pandemią, z wyłączeniami 

poszczególnych klas, ale też rozmawialiśmy na temat projektu Laboratorium  

przyszłości. Projektu, na który udało nam się pozyskać  dla szkół na różnego rodzaju 

sprzęt kwotę ponad 360 000 zł  

8 grudnia – odbyła się Rada Naukowa Parku. Dyskusja była na temat różnego rodzaju 

działań, które Świętokrzyski Park Narodowy planuje,  m.in.  kwestia uregulowania 

ruchu  turystów w obszarze Łysicy  

- wręczyliśmy stypendia imienia Karola Teligi przyznawane za pośrednictwem 

Towarzystwa Przyjaciół Bielin dla zdolnej młodzieży ze szkół podstawowych 

10 grudnia - odbyło się spotkanie z dyrektorem Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Pan dyrektor był naszym gościem w urzędzie, a później też w terenie 

na drodze 753 i w miejscach,  które są niebezpieczne. Bardzo szczegółowo 

omawialiśmy kwestie wyjazdu z Podlesia. Czekamy na propozycje 

podpisania już takiego konkretnego porozumienia dotyczącego możliwości lokalizacji 

sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu, ale też rozmawialiśmy między innymi o 

skrzyżowaniu, które jest przy szkole w Hucie Nowej 

- odbyło się  spotkanie podsumowujące konsultacje dotyczące funduszy unijnych dla 

województwa świętokrzyskiego  

17 grudnia -  odbyło się spotkanie wójtów, burmistrzów Związku Gmin 

Gór Świętokrzyskich. Mocno pracujemy nad kilkoma projektami m.in. projektem 

dotyczącym budowy ścieżek rowerowych, nad Strategią Rozwoju Obszaru Gór 

Świętokrzyskich 

28 grudnia – odbyło się kolejne spotkanie Związku w Samsonowie, gdzie też 

dyskutowaliśmy na temat nowych projektów, ale też przy udziale członka Zarządu 

Powiatu Starachowickiego Pana Jerzego Materka dyskutowaliśmy nad 

wypracowaniem wspólnego stanowiska dotyczącego przebiegu ścieżki EuroVelo 

22 grudnia - wręczyliśmy stypendia z Programu Wspierania Uzdolnionej Młodzieży z 

terenu gminy 

- zostały wręczone nagrody w ramach konkursu ekologicznego organizowanego przez 

Związek Gmin Gór Świętokrzyskich 

 

6.Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/294/21 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2043 



7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/295/21 w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Bieliny na 2022 rok 

 

Projekty uchwał przedstawił Wójt Gminy Bieliny Pan Sławomir Kopacz. 

Powiedział m.in.: Szanowni państwo otrzymaliście materiały dotyczące wieloletniej 

prognozy finansowej oraz projekt budżetu na rok 2022. Zapisy które 

zaproponowaliśmy w projekcie budżetu zostały przeniesione również do wieloletniej 

prognozy finansowej. Jak wiemy jest do jedna z ważniejszych uchwał, ponieważ jest 

to plan finansowy na kolejny rok. Po pierwsze będziemy mogli finansować 

funkcjonowanie naszych obiektów, instytucji wymienię chociażby szkoły, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Bieliny. Mamy zapewnione wychowanie 

przedszkolne. 

Wprowadzamy do budżetu zarówno po stronie dochodowej i po stronie 

wydatkowej wszystkie zadania dotyczące, chociażby opieki społecznej i funkcjonowania 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Budżet przewiduje również zarówno po stronie 

dochodowej jak i po stronie wydatkowej odpowiednią organizacje systemu gospodarki 

komunalnej, zarówno wodno-ściekowej jak i gospodarki śmieciowej. Mamy jedne z 

najniższych opłat za śmieci tutaj w okolicy i nie przewidujemy podwyżki w roku 2022. 

System, który zorganizowaliśmy sam się bilansuje. Jesteśmy na etapie rozstrzygania 

kolejnego przetargu. Mamy nadzieję że ten przetarg zostanie rozstrzygnięty i to nam 

zagwarantuje funkcjonowanie tego systemu bez konieczności korekt finansowych w 

stosunku do opłat jakie ponoszą mieszkańcy. 

Szanowni państwo jeśli chodzi o kwoty, które zaproponowaliśmy w budżecie to 

planujemy dochody na poziomie niezwykle wysokim bo to jest 78 027 340, 59 zł, z czego 

dochody bieżące to kwota 50 553 775,90 zł.  Natomiast dochody majątkowe planujemy 

na poziomie 27 473 564, 63 zł. Dochody majątkowe to środki, które planujemy pozyskać 

ze źródeł zewnętrznych. To zarówno środki unijne jak i środki inwestycyjne majątkowe, 

środki, które przeznaczamy na inwestycje, a pochodzące nie z budżetu gminy tylko z 

budżetu państwa. 

Po stronie wydatkowej budżet planujemy na poziomie ponad 96 000 000 zł. 

Przypomnę, że jesteśmy gminą, która niestety te dochody własne ma dosyć mocno 

ograniczone. Niestety nie mamy tutaj wielkich zakładów przemysłowych, nie mamy 

dużych chociażby ośrodku wydobywczych, kopalnianych. Mamy tereny chronione, więc 

jakby te wpływy do budżetu, dochody własne są dosyć mocno ograniczone. Mimo 

wszystko planujemy budżet na poziomie 96 milionów po stronie wydatkowej, z czego 

wydatki majątkowe na poziomie ponad 50 000 000 zł co stanowi 52% planowanego 

budżetu po stronie wydatkowej. Widać że budżet typowo inwestycyjny. Chcemy dalej 

kontynuować inwestycje i też realnie te inwestycje będą kontynuowane, będą 

wykonywane. Chociażby z tego względu, że zdecydowana większość inwestycji, które 

są zapisane do tego budżetu mają bądź podpisane umowy z wykonawcami, bądź też mają 

podpisane umowy dotacyjne, czy też promesy gwarantujące finansowanie, albo 

częściowe finansowanie tych inwestycji środkami poza budżetowymi. 

Szanowni państwo deficyt budżetu na poziomie 18 milionów zostanie po części 

pokryty środkami z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu gminy i z tego co tutaj planujemy to chcemy, aby wolne środki na rachunku 

wynosiły 6 928 427 zł. Środki, które mamy na kontach gminy na dzień 31 grudnia 2021 

roku to ponad 13 000 000 zł. 

W roku 2021 zakończyliśmy kilka ważnych inwestycji między innymi budowa 

stacji uzdatniania wody wraz z nową studnią w miejscowości Porąbki. Zakończyliśmy 

budowę boiska w Porąbkach, czy chociażby przebudowę budynku remizy w Hucie 

Nowej. Bardzo mocno zaawansowane są prace na budowie sieci kanalizacyjnej w 

południowej części Gminy. Mamy praktycznie zakończone roboty budowlane w Górach 

Napękowskich, w Napękowie i Belnie. Czekamy tak naprawdę już tylko na montaż 

licznika na jednej z przepompowni i wszystko wskazuje na to, że lada moment ten licznik 



będziemy mieć zamontowany i w miesiącu styczniu przystąpimy do włączania 

mieszkańców Napękowa, Belna i Górek Napękowskich do sieci kanalizacyjnej. 

Jednocześnie trwają prace związane z budową sieci kanalizacyjnej i to też mamy to 

zadanie w budżecie w miejscowości Makoszyn i Lechów. 

 Jeśli chodzi o zadania inwestycyjne, które chcielibyśmy realizować i które 

wpisujemy do budżetu to w większości są pewnego rodzaju kontynuacją tych zadań, które 

już realizujemy. Chcemy dalej kontynuować kwestie uporządkowania gospodarki 

wodno- ściekowej na południowej części gminy. Częściowo już jakby domknięcie sieci 

kanalizacyjnej na północnej części gminy. Na północnej części zostały zakończone prace, 

rozliczone. Zapłacone już te roboty budowlane dotyczące budowy sieci 

kanalizacyjnej w Zofiówce, w Czaplowie, ulica Leśna w Bielinach, również ta część od 

Huty Nowej w kierunku Czaplowa. W tej chwili jesteśmy po przetargu, mamy podpisaną 

umowę, będzie realizowana sieć kanalizacyjna, fragment Dworskiego na Hucie Nowej, 

ale też w kierunku Czaplowa ten fragment, który jest od pana Balcerzaka i dalej w 

kierunku Pana Armaty. Będziemy uzupełniać sieć wodociągową w Makoszynie, 

ale również oczywiście będziemy realizować sieć kanalizacyjną, czyli zakończymy te 

dwa zadania związane z budową sieci kanalizacyjnej w Makoszynie i w Lechowie przy 

drodze 74. Będziemy ogłaszać przetargi na budowę sieci kanalizacyjnej na tych bokach i 

w Makoszynie i w Lechowie i w Belnie  za szkołą. 

Możemy to planować, będziemy chcieli to realizować między innymi z tego 

względu, że udało nam się pozyskać środki z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego to jest kwota ponad 16 milionów na całe to zadanie, ale 

też pozyskaliśmy pożyczkę w 50% umarzalną z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i dodatkowo złożyliśmy wniosek do funduszu inwestycji strategicznych i 

tutaj udało się nam pozyskać kwotę  na poziomie 8 milionów złotych, więc to zadanie 

bezpiecznie znalazło finansowanie.  

Kolejne zadania, które chcemy realizować to są zadania drogowe. Będziemy 

budować dwie drogi gminne droga w Belnie przez wieś podpisana umowa już z 

wykonawcą i z Panem Wojewodą. Środki zabezpieczone na poziomie 80% po stronie 

budżetu państwa i będziemy budować drogę łączącą Czaplów z Lechowem przez las, 

również 80% dofinansowania, również podpisana umowa. Mamy oczywiście wpisane w 

budżecie budowę drogi Porąbki - Bieliny, czyli droga, o której praktycznie już cały ten 

rok rozmawiamy. Będzie realizowana w trybie zaprojektuj i wybuduj. 

Będzie również budowana drogi powiatowej Porąbki przez Kakonin w kierunku 

Podlesia i końcówka w kierunku Huty Szklanej i to też finansowane środkami z budżetu 

państwa, środkami powiatu i środkami pochodzącymi z budżetu gminy. Kolejna droga, 

która już ma podpisaną umowę na wykonawstwo i będzie w przyszłym roku 

zrealizowana to droga Makoszyn - Widełki do lasu ten fragment, który leży na terenie 

gminy, też finansowane  środkami pochodzącymi z budżetu państwa, z budżetu powiatu 

i zabezpieczone środki budżetu gminy. Projektujemy kilka dróg i to zostało zapisane 

również w budżecie między innymi w Napękowie za świetlicą i w Napękowie na 

przeciwko cmentarza i przez wieś. 

 Szanowni państwo z takich ważnych zadań, to również  dokończenie 

uporządkowania ruchu wokół cmentarza w Bielinach. Jak państwo wiecie od 

strony wschodniej została wykonana droga, od strony północnej też, został fragment 

drogi od strony zachodniej wraz z parkingiem. Mamy zabezpieczone środki w budżecie, 

ponieważ projekt jest finansowany z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego. Chcemy to robić w trybie zaprojektuj i wybuduj. 

 Trwają prace związane z przebudową szkoły w Hucie Nowej i one będą 

kontynuowane, ale ten rok 2021, to również sukces związany z pozyskaniem środków na 

przebudowę dwóch obiektów, w których mieściły się Ochotnicze Straże Pożarne. 

Zakończyliśmy prace związane z przebudową tego obiektu w Hucie Nowej, czyli 

budynek straży w Hucie Nowej został przebudowany ten projekt został zamknięty, 

odebrany. Udało nam się pozyskać środki na przebudowę budynku, w którym mieści się 



Ochotnicza Straż Pożarna w Belnie. 500 000 zł dofinansowania z Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich i mamy środki zabezpieczone już na ogłoszenie przetargu. Mamy 

środki na ogłoszenie przetargu na  budowę nowego obiektu w Makoszynie i to będzie 

świetlico - remiza w Makoszynie. Ten projekt będzie finansowany z Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. 

Będziemy kontynuować realizację projektu dotyczącego OZE. Pierwszy etap jest 

zakończony, pozostała będzie kontynuowana.  

Ważne też zadanie, na które nie możemy się doczekać to jest przebudowa stadionu 

w Bielinach. Jest podpisana umowa z wykonawcą, mamy już pozwolenie na budowę, 

więc na wiosnę jak tylko warunki pogodowe pozwolą rozpoczną się prace fizycznie. 

Trwają prace związane z budową obiektów w Hucie Szklanej.  

Z dróg, które jeszcze projektujemy i są wpisane w budżecie w trybie zaprojektuj 

wybuduj to w Lechowie droga naprzeciwko szkoły, w Hucie Starej w kierunku 

Wymysłowa połączenia z Hutą Szklaną  

W ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich bardzo intensywnie 

pracujemy nad budową ścieżek rowerowych. Chcielibyśmy, aby ścieżką rowerową 

połączyć w pierwszym etapie Bodzentyn przez Krajno do Porąbek. Przy lesie 

zejść na dół do szkoły w Porąbkach i dojechać do Bielin nową drogą porąbcańską z 

ciągiem pieszo rowerowym, dalej drogą wojewódzką w kierunku Huty Nowej tym 

pasem, który jest już wykonany tą ścieżkę rowerową i dalej w kierunku  nową drogą, 

która nie będzie ciągiem pieszo-rowerowy, ale będzie nową drogą o małym natężeniu 

ruchu z Czaplowa  w kierunku Lechowa. 

  Oczywiście w budżecie, również są zapisane wszystkie zadania dotyczące 

funduszu sołeckiego. Zostały zgłoszone wnioski do nas w terminie, sprawdziliśmy je, 

spełniają wszystkie wymogi formalne. W związku z powyższym mogły zostać 

skierowane do projektu budżetu. 

  Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny odczytał pozytywną opinię 

komisji budżetu i finansów rady gminy w sprawie opinii projektu budżetu gminy Bieliny 

na 2022 rok i wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2043. 

Pan Wójt dodał, że projekt uchwał został poddany opinii składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach. Mamy pozytywną opinię dotyczącą 

projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy na lata 2020 - 2043, 

również VIII skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej postanowił zaopiniować 

pozytywnie możliwość finansowania przez gminę Bieliny deficytu planowanego w 

projekcie uchwały budżetowej na rok 2022 i również VIII skład orzekający Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Kielcach postanowił pozytywnie zaopiniować projekt uchwały 

budżetowej na rok 2022. 

Budżet rzeczywiście jest bardzo ambitny i inwestycyjny, bo ponad 52 % środków 

planujemy przeznaczyć na realizację różnego rodzaju inwestycji, ale też planując taki 

budżet bardzo realistycznie patrzymy na sytuację finansową gminny i w jakiej sytuacji 

finansowej zamykamy ten rok. Mieliśmy zaplanowany deficyt budżet na rok 2021, 

zaplanowany kredyt, ale nie było konieczności, abyśmy ten kredyt zaciągali. Wsparła nas 

pożyczka z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, ale jest to wsparcie 

preferencyjne. Patrząc na kwotę zadłużenia to stan zadłużenia Gminy na koniec roku 

2021 jest niższy  niż był na koniec roku 2020. Zadłużenie  kształtuje się na poziomie 

około 20-21 % planowanych dochodów. Pytań brak. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr XXXIX/294/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2022-2043 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/294/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy na lata 2022-2043 



jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała  Nr XXXIX/294/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2022-2043 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 



 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/295/21 w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Bieliny na 2022 rok 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/295/21 w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Bieliny na 2022 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 



13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXIX/295/21 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bieliny na 

2022 rok została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/296/21 w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XI/90/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na 
rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-
Huta Szklana 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/297/21 w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXXII/244/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 30 czerwca 2021 r. w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na 
Przebudowę drogi powiatowej nr 0337T Makoszyn-Widełki- Nowa Huta od 
km 0+000 do km 2+175 

 

Pani Elżbieta Biernat Wiceprzewodnicząca rady gminy Bieliny opuściła 

obrady. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że pierwszy projekt uchwały dotyczy drogi Porąbki - Kakonin 

w kierunku Huty Szklanej. Jest to zmiana uchwały z tego względu, że zapisy uchwały 

dostosowujemy do realnego harmonogramu, który uzgodniliśmy z Powiatowym 

Zarządem Dróg. Jest to pomoc Gminy przy realizacji drogi powiatowej, której przebieg 

jest  przez teren miejscowości zlokalizowanych na terenie gminy Bieliny i chcemy się 

włączyć w realizację tej inwestycji. 

Drugi projekt uchwały dotyczy drogi, która zostanie zrealizowana w roku 2022. 

Umowa z wykonawcą jest podpisana i to jest Makoszyn – Widełki, jest zabezpieczone 

finansowanie i między innymi w tym finansowaniu uczestniczy również gmina. Umowę 

podpisał Powiatowy Zarząd Dróg, będziemy budować drogę powiatową, droga  przebiega 

przez teren gminy, więc włączamy się w zadanie powiatowe. Pytań brak. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/296/21 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XI/90/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T 

Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/296/21 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XI/90/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 
0322T Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Uchwała Nr XXXIX/296/21 w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/90/19 Rady 

Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T Porąbki-

Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 

głosami „za”. 



 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/297/21 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXII/244/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na Przebudowę drogi powiatowej nr 

0337T Makoszyn-Widełki- Nowa Huta od km 0+000 do km 2+175 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/297/21 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXXII/244/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na Przebudowę drogi powiatowej nr 
0337T Makoszyn-Widełki- Nowa Huta od km 0+000 do km 2+175 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 



10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Uchwała Nr XXXIX/297/21 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/244/21 

Rady Gminy Bieliny z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na Przebudowę drogi powiatowej nr 0337T 

Makoszyn-Widełki- Nowa Huta od km 0+000 do km 2+175 została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/298/21 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/299/21 w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2021 rok 

 

Pan Wójt powiedział: Szanowni państwo, jeśli chodzi o zmiany w budżecie na rok 

2021 i wieloletnią prognozę finansową dotyczą roku 2021 to tak naprawdę robimy 

zmiany, które wynikają głównie z harmonogramu realizacji zadań inwestycyjnych. 

Wiemy, że część zadań, która fizycznie miała być realizowana już w roku 2021 niestety 

została przesunięta na rok 2022. Głównie dlatego, że trzeba było przygotować 

dokumentację techniczną i uzyskać pozwolenia na budowę i to między innymi dotyczy 

drogi Bieliny – Porąbki, budowy budynków w Hucie Szklanej, więc już po stronie 

dochodowej zdejmujemy te środki, które nie wpłyną w tym roku. W taki sam sposób 

dostosowujemy, chociażby wydatki jednostek organizacyjnych takich jak szkoły, czy 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej do rzeczywistej realizacji. Pytań brak. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/298/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/298/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXIX/298/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2021-2040 została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/299/21 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2021 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/299/21 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2021 rok 

jednostka Rada Gminy 



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXIX/299/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok 

została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 



12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/300/21 w sprawie ustalenia 
dopłat z budżetu gminy do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz 
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Bieliny 

 

 
Pan Wójt przedstawił projekt uchwały i powiedział: Szanowni państwo, jeśli 

chodzi o dopłaty do taryf związanych ze zbiorowym odprowadzaniem ścieków i 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę jest to określenie kwot jakie z budżetu gminy 

dopłacamy do ceny wody i ścieków. Kwoty te zmniejszają obciążenia mieszkańców. W 

sytuacji gdybyśmy nie dopłacali z budżetu Gminy do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków to te kwoty musiałyby pochodzić z 

opłat od mieszkańców. 

 Jak Państwo wiecie udaje nam się póki co utrzymywać jedne z najniższych 

stawek, jeśli chodzi o stawki podatkowe. Dzisiaj już wiemy, że nie będziemy robić 

korekty opłaty za śmieci i w roku 2022 cena jaką płacą mieszkańcy za odbiór odpadów 

będzie taka sama jak była do tej pory i to trzeba mocno podkreślić jest to jedna z 

najniższych cen na obszarze powiatu kieleckiego. Jeśli chodzi o stawki związane z 

dostarczaniem wody i odprowadzaniem ścieków te stawki są rzeczywiście u nas najniższe 

jak popatrzymy na gminy w naszej okolicy. One są niższe, dlatego, że mamy dopłaty z 

budżetu gminy. Mieszkańcy płacą za m³ wody 2,49 zł  dopłata z budżetu gminy wynosi 

2, 23 zł netto. Jeśli chodzi o ścieki to netto mieszkańcy płacą 2, 16 zł, brutto 2,30 zł, a  

powinni płacić 6,40 zł. Stąd też jest propozycja utrzymania tych dopłat i wprowadzenia 

korekty, jeśli chodzi o m³ wody i m³ ścieków na poziomie 40 groszy.  Niemniej jednak 

nawet przy zastosowaniu tej korekty my będziemy  dopłacać z budżetu gminy do ceny 

wody i ceny ścieków i  dalej Gmina Bieliny będzie miała tu w okolicy wśród naszych 

sąsiadów najniższe ceny wody i najniższe ceny ścieków. Pytań brak. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/300/21 w sprawie ustalenia dopłat z budżetu 

gminy do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Bieliny  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/300/21 w sprawie ustalenia dopłat z 
budżetu gminy do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Bieliny 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

 

Uchwała  Nr XXXIX/300/21 w sprawie ustalenia dopłat z budżetu gminy do 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Bieliny została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/301/21 w sprawie utworzenia 
linii komunikacyjnych i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze 
użyteczności publicznej 
 

Pan Wójt powiedział m.in., że jest to projekt uchwały,  gdzie rada wskazuje na 

potrzebę utworzenia linii komunikacyjnej. Wskazany jest przebieg linii Lechów -  

Makoszyn - Górki Napękowskie -  Bieliny - Górki Napękowskie – Napęków - Belno  

Makoszyn -  Lechów. Jak państwo wiecie została utworzona już taka linia i jest potrzeba, 

żeby ona funkcjonowała. Ona się sprawdza i dzięki temu, że taka linia komunikacyjna 

została utworzona to możemy składać wniosek do Pana Wojewody o dofinansowanie. To 

jest jedna linia, druga linia  to Porąbki – Kakonin - Bieliny i w drugą stronę  i kolejna 



linia  Huta Podłysica – Huta Szklana – Huta Stara - Huta Nowa - Bieliny i w drugą stronę 

i kolejna linia Napęków – Gór Napękowskie – Napęków. Linie te są potrzebne ze względu 

na to, że mieszkańcy potrzebują tych połączeń. Funkcjonują też w jaki sposób, że po 

pierwsze jest połączenie z miejscowością gminą, a po  drugie jakby to też się zazębia z 

kursami w kierunku Kielc. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/301/21 w sprawie utworzenia linii 

komunikacyjnych i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

projektu uchwały 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/301/21 w sprawie utworzenia linii 
komunikacyjnych i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 
zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 



7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała  Nr XXXIX/301/21 w sprawie utworzenia linii komunikacyjnych i 

wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/302/21 w sprawie reasumpcji 
uchwały Nr XXXII/245/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie określenia 
średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bieliny w roku szkolnym 2021/2022 

 
Pan Wójt powiedział: Szanowni państwo nadzór wojewody zwrócił nam uwagę, 

że w uchwale, która została przyjęta w dniu 30 czerwca 2021 roku w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w gminie Bieliny na rok 2021 /2022 pojawia się pewnego 

rodzaju niespójność. Był zapis:  uchwała wchodzi w życie 14 dni od publikacji w 

dzienniku urzędowym województwa świętokrzyskiego i z mocą obowiązywania od dnia 

1 września. Nadzór wojewody wskazał, że jest to zapis niewłaściwy i powinniśmy 

wprowadzić zapis taki jak proponujemy teraz w paragrafie 4 uchwały: 

uchwała podlega ogłoszeniu w dzienniku urzędowym województwa świętokrzyskiego i 

wchodzi w życie z dniem 1 września 2021. Pytań brak. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/302/21 w sprawie reasumpcji uchwały Nr 

XXXII/245/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Bieliny w roku szkolnym 2021/2022 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/302/21 w sprawie reasumpcji uchwały Nr 
XXXII/245/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie Bieliny w roku szkolnym 2021/2022 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXIX/302/21 w sprawie reasumpcji uchwały Nr XXXII/245/21 

z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Bieliny w roku szkolnym 2021/2022 została w głosowaniu imiennym 

przyjęta 14 głosami „za”. 



15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/303/21 w sprawie wyrażenia 
zgody na przystąpienie Gminy Bieliny do Świętokrzyskiego Klastra 
Wodorowego im. Braci Łaszczyńskich 

 

Pan Wójt powiedział: Szanowni państwo Świętokrzyskie kopalnie surowców 

mineralnych zaprosiły nas do przystąpienia do klastra. Pan Wójt odczytał pismo. 

Przedstawiłem państwu cel tworzenia tego klastra i to jakie wyzwania przed sobą 

postawili sygnatariusze. Generalnie rzecz biorąc poszukiwanie nowych źródeł energii, 

zielona energia biorąc pod uwagę wszystko to w jakim kierunku idzie i Unia Europejska 

i my również powinniśmy podążać, więc wszelkiego rodzaju takie inicjatywy warto nie 

tylko wspierać ale warto też w nich uczestniczyć, stąd też propozycja podjęcia uchwały. 

Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/303/21 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Bieliny do Świętokrzyskiego Klastra Wodorowego im. Braci 

Łaszczyńskich  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/303/21 w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie Gminy Bieliny do Świętokrzyskiego Klastra Wodorowego im. Braci 
Łaszczyńskich 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 



3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Uchwała Nr XXXIX/303/21 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Bieliny do Świętokrzyskiego Klastra Wodorowego im. Braci Łaszczyńskich 

została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/304/21 w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bieliny na 2021 rok 

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Jadwiga Wójcik Sekretarz Gminy Bieliny: 

Szanowni państwo uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dotyczy zwiększenia 

planowanych dochodów i planowanych wydatków na 2001 rok, czyli zmiany punktu 6 

uchwały. Skąd pod koniec roku taka decyzja. Po to, aby te środki, które od ostatniej 

zmiany, która była w sierpniu zostały zgromadzone i wpłynęły do budżetu gminy, aby je 

wprowadzić również do programu. Wiadomym jest że środki, które pochodzą z opłat za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych są środkami znaczonymi i 

mają trafić do programu przeciwdziałania narkomanii i programu profilaktyki 

rozwiązywania problemów alkoholowych. 

 Kwota, która jest wprowadzana do programu stanowi 28 584, 53 zł i na tą kwotę 

składają się środki, które pochodzą z opłat za sprzedaż napojów alkoholowych w 

opakowaniach jednostkowych o ilości nominalnej napojów nie przekraczających 300 ml, 

czyli tak zwane małpki. Po raz pierwszy dostaliśmy pieniądze właśnie z tego źródła w 

kwocie 15 012,04 zł i 13 572,49 zł to są środki, które pochodzą z opłat 

za nowe zezwolenia, które w tym okresie zostały wydane dla podmiotów działających na 

terenie gminy Bieliny. Te kwoty zostały rozdysponowane na realizację poszczególnych 

zadań w programie. Szczegółowo jest to w uzasadnieniu rozpisane. Pytań brak. 



Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/304/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Bieliny na 2021 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/304/21 w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych dla Gminy Bieliny na 2021 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 



12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXIX/304/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla 

Gminy Bieliny na 2021 rok została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/305/21 w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
dla Gminy Bieliny na 2022 rok 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/306/21 w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok 

 

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwał.  Zadania są realizowane w sumie 

podobne. Jedne  w kierunku rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania 

alkoholizmowi natomiast kolejna uchwała to jest przeciwdziałanie narkomanii. Jest to 

konsekwencja uchwalenia tych programów realizacji zadań jakie zostały ustawami 

nałożone na gminę. Środki na realizację tych programów pochodzą z jednego źródła, 

czyli z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów i jeżeli chodzi o program 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych to są właśnie te nowe środki 

które pochodzą z opłat i jest to część, która jest przekazywana do gminy z tych właśnie 

tak zwanych małpek. Środki z tego źródła mogą być realizowane i  skierowane tylko na 

realizację zadań ujętych w programie profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych. Ten program został przygotowany zgodnie z  rekomendacją przekazaną 

do gminy przez Państwową Agencję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych ze 

szczególnym uwzględnieniem w roku 2022 uzależnienia związanego z uzależnieniem od  

internetu, komputerów. Jeżeli chodzi o środki, które zostały przeznaczone na realizację 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych zostały określone w 

punkcie 6 i zarówno planowane dochody jak i planowane wydatki są 

równoważne i wynoszą 121 514,51 zł.  Zostały one rozdysponowane na realizację 

poszczególnych zadań, które zostały określone w programie zgodnie z rekomendacjami 

i z tym co jest zawarte w ustawie o wychowaniu w trzeźwości. Najwięcej środków 

tradycyjnie znajduje się  w zadaniu trzecim to są środki skierowane na działania 

profilaktyczne powiązane z działalnością przede wszystkim szkół w różnych obszarach 

zarówno, jeżeli chodzi o sport, jeżeli chodzi o działania artystyczne, 

czyli przede wszystkim pokazanie dzieciom, młodzieży sposobów spędzania wolnego 

czasu i czegoś zamiennego niż między innymi to buszowanie po sieci. Jeżeli chodzi o 

realizację tego programu rozpoczyna się z dniem 1 stycznia 2022. Jeżeli chodzi o program 

przeciwdziałania narkomanii jest to kwota 25 000 zł, również rozdysponowana na 

realizacje zadań. Uwzględnione w tych zadaniach i w tych kwotach zostały również 

dotacje dla organizacji poza rządowych, przede wszystkim te działania są realizowane i 

dofinansowywane, które wnioskowane są i realizowane w trybie artykułu 19a ustawy o 



działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Jeżeli chodzi jeszcze o realizację tych 

zadań została już podpisana przez prezydenta ustawa o utworzenia z dniem 1 marca 2022 

roku jednej instytucji, która będzie funkcjonować, koordynować, nadzorować realizację 

zadań związanych z uzależnieniami, czyli już nie będzie funkcjonować Państwowa 

Agencja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Biuro Przeciwdziałania 

Narkomanii. Co będzie się wiązało, jeżeli chodzi o realizację zadań w tych dwóch 

obszarach przez gminę? Więc od 1 marca 2022 roku powinien w gminie działać jeden 

program przeciwdziałania uzależnieniom i taki program państwu przedstawimy. 

Natomiast w tym okresie przejściowym, czyli do marca 2022 roku funkcjonują w 

dalszym ciągu dwa programy. Jeden przeciwdziałaniu narkomanii i drugi profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych. Oczywiście zadania z ustawy o 

przeciwdziałaniu narkomanii jaki z ustawy o wychowaniu w trzeźwości gmina będzie 

realizować, ale już nie rozdzielając tych środków. Natomiast kierując je  w zależności od 

tego, jakie są potrzeby. 

 Tak jak państwo wiecie ze sprawozdań, które zostają przedstawiane co roku z 

realizacji tych programów na terenie gminy Bieliny przede wszystkim kierujemy te 

działania na tą profilaktykę pierwszoplanową, czyli zapobieganie. Oczywiście są też 

środki kierowane na działania już konkretnie do osób uzależnionych przede wszystkim 

chodzi tutaj o działanie komisji rozwiązywania problemów alkoholowych, kierowanie  na 

leczenie, również zlecanie opiniowania w przedmiocie uzależnienia, ale także współpracę 

z instytucjami, które działają w tym obszarze po to, aby wspierać te osoby, które jednak 

podejmą działania i walkę z uzależnieniem. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/305/21 w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bieliny 

na 2022 rok 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/305/21 w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bieliny 
na 2022 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 



WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
 

Uchwała Nr XXXIX/305/21 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bieliny na 2022 

rok została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXIX/306/21 w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXIX/306/21 w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 30 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXIX/306/21 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 

głosami „za”. 

 

 



19. Pytania/Odpowiedzi 
 
 

Radna Pani Dorota Rzepka zapytała, czy jest możliwość wysłania pisma do 

Polskich Wód z prośbą o poszerzenie koryta rzeki między ul. Kielecką, a ul. 

Starowiejską w Bielinach. 

Pan Wójt odpowiedział, że napiszemy takie pismo i będzie to kontynuacja tych 

działań, które już tam kiedyś podejmowaliśmy i podejmujemy co pewien czas. 

Radny Pan Robert Bernat zapytał o możliwość wykonania oświetlenia i  o 

internet szerokopasmowy.  

Pan Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o  internet szerokopasmowym to 

pracownicy kontaktują się z firmami, które dostarczają ten internet szerokopasmowy. 

 Jeśli chodzi o oświetlenie to nie ma słupów. Postawienie słupa to w tej chwili 

musi być pozwolenie na budowę i musi być  dokumentacja, więc jeżeli było to w 

którymś z tych projektów, który był realizowany to jest to zaprojektowane i pewnie 

będziemy w przyszłym roku to realizować. Na projekty, na które mamy  pozwolenie 

na budowę, na dowieszenie oświetlenia będziemy chcieli w przyszłym roku ogłaszać 

przetargi, natomiast gdyby nie było tego to musimy być w kontakcie, żeby zlecić 

wykonanie odcinka dokumentacji. 

Radny Pan Marcin Brożyna zapytał o wodę, która wypływa na drogę przy 

myjni samochodów w Bielinach.   

Pan Wójt odpowiedział, że woda rzeczywiście zbiera się i stanowi też 

zagrożenie . Spotkaliśmy się też tam na miejscu z kierownikiem Powiatowego Zarządu 

Dróg z Łagowa, żeby spróbować znaleźć jakieś rozwiązanie. Póki co  

jakby tego rozwiązania nie zaproponował. Kontaktowaliśmy się też z właścicielem 

tej myjni po to, żebyśmy   też na miejscu się spotkali. 

 Ja mam jakiś pomysł na takie awaryjne rozwiązanie, bo docelowe to 

rzeczywiście przy przebudowie drogi można to docelowo rozwiązać. Należałoby 

wykonać, albo odcinek kanalizacji deszczowej, albo po prostu poszerzenie drogi i 

wykonanie rowu i odprowadzenia tej wody, gdzieś tam na dół. 

Przy czym to odprowadzenie wody na dół też nie jest 

prostym rozwiązaniem, bo nie ma jej tam gdzie odprowadzić. Pracujemy nad tym, żeby   

próbować jakoś ten problem rozwiązać. 

Głos zabrał radny pan Henryk Durlej. Zgłosił problem na drodze powiatowej 

na krzyżówce w Hucie Nowej w kierunku Świętego Krzyża. Powiat powinien dołożyć 

starań, aby ten problem rozwiązać, ponieważ może dojść do tragedii. W święta większa 

część pasa jezdni była zablokowana przez lód.  

Radny pan Henryk Durlej odniósł się również do budżetu. Powiedział, że jest 

to budżet realny,  dlatego mam dużą satysfakcję, jestem zadowolony z tego, że 

zasiadam w takiej radzie, która bardzo dobrze współpracuje z samorządem gminnym i 

z Panem Wójtem i udaje się te sprawy budżetowe i inwestycyjne tak ułożyć, że nie 

mamy zadłużenia, nie bierzemy kredytów przez okres 2 lat, a raczej mamy tą 

nadwyżkę.  Pewnie większość samorządowców województwa świętokrzyskiego, czy 

powiatu kieleckiego chciałaby, żeby  taką sytuację mieć. Dlatego chciałem 

podziękować w imieniu całej rady, jak również mieszkańców za taką współpracę no i 

za te działania, które podejmuje Pan Wójt, wszyscy pracownicy gminy, 

samorządowcy, że mamy taką bardzo dobrą sytuację na koniec tego roku. Dziękuję 

bardzo 



 Pan Wójt odpowiedział, że rzeczywiście jest to ogromny problem z wodą  na 

krzyżówce w Hucie Nowej przy tej drodze powiatowej w kierunku Świętego Krzyża. 

Otrzymaliśmy pismo z Policji,  bo ludzie dzwonili na Policję, że jest takie 

niebezpieczeństwo i Policja nie zdawała sobie sprawy z tego, że to nie jest nasza 

droga gminna tylko to jest droga powiatowa i skrzyżowanie z drogą wojewódzką. 

Doprowadziliśmy do spotkania, gdzie był przedstawiciel Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Staramy się włączyć do rozwiązania tego problemu i też pisaliśmy 

pisma. Kolejny raz będziemy też interweniować i będziemy próbować mobilizować  

Powiatowy Zarząd Dróg i Zarząd Dróg Wojewódzkich, żeby spróbować to rozwiązać 

 Józef Gawęcki Przewodniczący rady Gminy Bieliny przekazał pytanie sołtysa 

odnośnie realizacji funduszu sołeckiego. 

Pan Wójt odpowiedział, że po nowym roku fundusz sołecki będzie realizowany. 

 Pan Przewodniczący powiedział, że jest taka prośba, żeby poprzez 

może Związek Gmin Gór Świętokrzyski zasugerować Parkowi Świętokrzyskiemu  

wykonanie wiat przystankowych, takich odpoczynkowych dla podróżujących, 

spacerujących. Wykonanie w dwóch takich najbardziej newralgiczny punktach, przy 

takich dużych wzniesieniach, gdzie ludzie mogliby sobie chwilę odpocząć. 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny powiedział, że to jest 

nasza ostatnia sesja w 2021 roku, roku pełnym inwestycji. Jak pan Wójt wspomniał już 

też zakończonych inwestycji, za które serdecznie dziękujemy. Radnym podziękował 

za udział w  sesjach i złożył życzenia noworoczne. 

Pan Wójt zwrócił się do wszystkich państwa, mieszkańców.  Bardzo 

dziękujemy wszyscy i państwo radni, ja w imieniu  pracowników zatrudnionych w 

Urzędzie Gminy, w jednostkach organizacyjnych chciałem podziękować za ten 2021 

rok. On oczywiście dalej był trudny, bo tak jak w roku 2020 pandemia odcisnęła takie 

piętno na naszym funkcjonowaniu, na naszych kontaktach, na spotkaniach. Tych 

spotkań było coraz mniej, w pewnym momencie musieliśmy ograniczyć je całkowicie. 

Rok 2021 wydawało się, że może się uporamy już z tymi kwestiami związanymi z 

pandemią, niestety nie udało się tego uniknąć i jak mieliśmy troszeczkę poluzowania 

w okresie letnim tak przyszła kolejna czwarta fala i znowu każdego dnia pewnie z 

niepokojem i państwo  i my wszyscy czytamy komunikaty, ile to osób zachorowało, 

ile zmarło i to rzeczywiście dobrze  i optymistycznie nie wygląda.  

Szanowni państwo  przede wszystkim bardzo dziękuję za to, że tak wspólnie 

możemy przechodzić przez tą trudną sytuację. Niemniej jednak od strony takiej i 

budżetu i realizacji tych inwestycji  trzeba powiedzieć, że ten rok udało nam się 

naprawdę zamknąć bardzo pozytywnie. 

Wszystkim państwu mieszkańcom Gminy Bieliny, państwu radnym, państwu 

sołtysom życzę aby ten 2022 rok był lepszy niż ten który  się kończy, żebyśmy się 

wszyscy uporali z tą chorobą, która nas izoluje po pierwsze, a po drugie żeby 

rzeczywiście udało się dalej wspólnie pracować w taki sposób, aby gmina mogła się 

rozwijać, aby naszym mieszkańcom żyło się coraz lepiej, coraz wygodniej tutaj w 

tej naszej gminie, abyśmy czuli, że Gmina Bieliny to miejsce, w którym chcemy żyć. 

Życzę, abyśmy wszyscy mieli takie przekonanie, że jesteśmy w gminie Bieliny 

w swoim miejscu na ziemi,  aby w państwa rodzinach było dużo zdrowia, przede 

wszystkim szczęścia niech się realizują plany. 

Wszystkiego co najlepsze na 2022 rok. 



20. Zamknięcie obrad sesji 
 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 12.45. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: Agata Sala ………………………………………… 

 

Przewodniczył: Józef Gawęcki …………..………………………… 

 

 


